
Vedrørende opkrævning af P-afgift.
Jeg kan da godt forstå, at Skat er bagud med opkrævning af restancer. Jeg er blevet pålagt en P-
afgift, som jeg ikke agter at betale, da der ikke foreligger nogen dokumentation fra P-selskabets 
side, i form af et foto, på at jeg har været på det givne tidspunkt. 
Sagen er så overgået til Skat, som kækt begynder at tage af mine penge, uden der er en form for 
dom i den givne sag. Ligeledes behandler Skat kun kravet fra P-selskabets side, uden at tage hensyn 
til at jeg også har indgivet et krav mod P-selskabet. Det er da ikke en måde at køre en 
inddrivelsessag på, hvor man kun tilgodeser den ene part i sagen, og fuldstændig tilgodeser den ” 
store ” part i sagen.
I stedet for at spilde tiden på disse 530,- kr +gebyrer, skulle Skat koncentrerer sig om de 
multinationale selskaber, som ikke betaler skat. Jeg føler det er en hetz der bliver kørt mod mig, da 
Skat bare tager penge fra mig uden nogen form for konsekvenser.
Henning Hansen

Skatteudvalget 2009-10
SAU alm. del Bilag 237
Offentligt


